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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 26. 02. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana 

Oulehlová, MgA. Lucie Abou, prof. Petr Oslzlý, Bc. Sylva Tománková, Mgr. Aleš 
Záboj  

 
I.    Chod fakulty: 

 Dne 2. 3. 2007 od 10.30 proběhne v IVU Centru Astorka zasedání Umělecké rady JAMU. 

 Dne 2. 3. 2007 od 13.00 proběhne na DIFA obhajoba disertační práce MgA. J. Martinkové. 

 Dne 5. 3. 2007 od 9.00 proběhne v místnosti č. 106 jednání Rozšířeného kolegia děkana. 

 Tajemník DIFA prezentoval kolegiu návrh rozpočtu JAMU na rok 2007, který vychází ze 
závěrů jednání ekonomické komise a bude projednán na kolegiu rektora. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu Výroční zprávy za rok 2006. Zpráva je připravena 
k odeslání na rektorát, probíhají finální korektury a tajemník slíbil, že termín bude dodržen. 

 Kolegium děkana projednalo smlouvu o souhlasu k podnájmu Kabinetu múz. Prof. Oslzlý 
v této souvislosti prezentoval kladné stanovisko Akademického senátu JAMU, jehož souhlas 
byl nezbytný pro zahájení aktivit DIFA v tomto prostoru. Tento týden započnou revize 
elektroinstalací, vymalování šaten, generální úklid. Veškeré činnosti jsou koordinovány 
tajemníkem a děkanem DIFA. Dnem 1.3. 2007 nastoupí na místo vedoucího provozu 
Kabinetu můz Bc. Jan Petr. 

 Proděkanka pro studijní záležitosti doc. S. Macková prezentovala výsledky hodnocení 
výuky kabinetu cizích jazyků DIFA. Zároveň kolegium projednalo další postup v hodnocení 
výuky na DIFA. Proděkanka pro studijní záležitosti navrhuje v příštím roce hodnotit výuku 
kabinetu práce s médii, děkan se přiklání k započetí hodnocení ateliérů. 

 Kolegium děkana projednalo povinnost studentů nahlašovat hostování v divadlech 
vedoucím ateliéru. Vedoucí ateliéru pak mají povinnost nahlásit tuto skutečnost děkanátu 
DIFA, zejména v případě hostování studentů bakalářských oborů. 

II.   Studijní záležitosti: 
 Kolegium děkana projednalo žádost o prominutí/snížení poplatku za studium studentky P. 

Kincové 1. roč. TP. Žádost nebyla schválena - je nutné vyjádření vedoucí ateliéru, tj. doc. 
Vondrové. Totéž platí (zpětně) i pro studentku I. ročníku TP S. Tománkovou. 

 Kolegium děkana se opětovně vrátilo k žádosti o ISP studentky 4. roč. MH M. 
Ondráčkové (angažmá v SD Opava - Marie Stuartovna) a žádost o uznání rolí Orsetty v MDB 
v inscenaci Poprask na Laguně a Marie Stuartovny (SD Opava) jako zástupných za inscenace 
Cyrano z předměstí ve Studiu Marta. Kolegium děkana s ISP souhlasí za těchto podmínek: 
studentka se zúčastní všech představení Studia Marta, ve kterých účinkuje (Princezna T., 
Masky) včetně nutných zkoušek k představení, které stanoví vedoucí pedagog ateliéru. 
Studentka také absolvuje všechny předměty studijního plánu způsobem stanoveným 
příslušnými pedagogy a uvedeném v podepsaném individuálním studijním plánu. 

 Kolegium odsouhlasilo ukončení doktorského studia MgA. M. Janíkové (na základě její 
žádosti). K odsouhlasení bude ještě třeba oficiálního souhlasu oborové rady. 
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 Kolegium děkana vyhovělo žádosti studentky doktorského studia MgA. P. Matúšů o 
proplacení konferenčního poplatku ve výši Kč 900,- za účast na konferenci "Systémové pojetí 
kultury", která se koná 18. 4. 2007 na Univerzitě Hradec Králové". 

 Kolegium schválilo žádost Pavla Zatloukala, pedagoga ateliéru KSFT, o pokrytí nákladů 
na semestrální představení "Plešatá zpěvačka", v celkové maximální výši Kč 1.500,-. 

 Kolegium vyhovělo žádosti studentky 2. roč. MH V. Chaloupkové o ukončení studia. 

III.   Zahraniční záležitosi: 
 Bc. Tománková informovala o konání 3. mezinárodního festivalu Making Theatre, který 

se koná 8. – 15.  července 2007 v Aténách.  

 Dále informovala o pozvání na Asolo ArtFilm Festival, který se bude konat 24. – 29. září 
2007 v Asolu, Itálie. 

IV. Projekty a granty: 
 Dne 23. 2. 2007 proběhlo Závěrečné oponentní řízení (dále ZOŘ) projektů DIFA řešených 

s podporou FRVŠ. Komise ZOŘ  klasifikovala všechny projekty jako splněné, bez výhrad. 

 Kolegium děkana provedlo korekturu návrhu plakátů festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 
2007. Kolegium navrhuje přesunout logo 60. výročí JAMU k logu fakulty a festivalu. 

IV. Různé: 

 MgA. Abou informovala o přípravách Katalogu absolventů. Katalog je v podstatě 
připraven k finální korektuře, stále však chybí informace od studenta  4. roč. ČH O. 
Šťastného. Pokud student nezašle informace do 28. února 07, nebude do katalogu zařazen.  

 Ve středu 28. 2. 2007 od 12.30 proběhne na DIFA prezentace firmy Procter & Gamble. 

 

 

zapsala: L. Abou       verifikoval: O. Vodička 
 


